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For prompt clearance and delivery of your precious wine to China, please complete the following information accurately.  

THIS FORM MUST BE COMPLETED IN MANDARINTHIS FORM MUST BE COMPLETED IN MANDARINTHIS FORM MUST BE COMPLETED IN MANDARINTHIS FORM MUST BE COMPLETED IN MANDARIN, you , you , you , you will also need to provide a translation of your details in Englishwill also need to provide a translation of your details in Englishwill also need to provide a translation of your details in Englishwill also need to provide a translation of your details in English.  

此表格需要用中文填写完整，并且需要提供对应的英文信息 

Incomplete or inaccurate information could create issues with China Customs, potential delivery delays, or even order cancellation.  It is the customer’s responsibility to accurately provide all 

information, nzwinehome bears no responsibility for failure to deliver if inaccurate or incomplete information is provided. 

为了更快速的清关和派送您珍贵的红酒到中国，请用中文准确填写以下信息。如果信息填写不完整或者不准确，将很可能导致清关和派送延误，甚至订单取消。 提供准确完整

的信息是客户的责任 ,  如果由于信息的不完整或者不准确导致的延误或者派送失败，nzwinehome不承担责任。 

IMPORTANT: 

1. A maximum of 4 x 9 bottle cases is the total amount of wine that can be purchased by one individual, against their individual ID number.  

单个人和单个身份证号码最多可以购买 4箱 9瓶红酒； 

2. More than 4 x 9 bottle cases can be purchased if delivery occurs across different dates. Or by providing additional ID Numbers.  

如果购买多于 4箱 9瓶红酒的，不能同一天寄送，需要分批次发货， 或者同一天发货，但是需要提供额外的身份证号码和收件人名字； 

3. Please be aware that your maximum purchase limit (via Cross Border Clearance) is 26,000 RMB    per yearper yearper yearper year. If you exceed this we will require additional ID numbers    

请注意，跨境个人物品购买一个人一年的限额是 26,000人民币，如果您提供的身份证号码超过了这个限额，将会被要求重新提供身份证信息。 

4. Make sure you provide a valid mobile number to ensure that the order progresses well, this mobile number must be registered to, and owned by the person ordering/shipping/receiving 

this wine.  Our delivery partner in China may call recipients to verify the clearance information if asked by China Customs. 

请确保您提供有效的手机号码，以确保包裹正常发送与清关，这个电话号码需要以收件人本人身份证注册且经过实名制认证， 我们在中国的派送伙伴有可能需要直接致电您确认清关或者派送信息。 
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身份证身份证
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ID Number ID Number ID Number ID Number ––––    case case case case 5555.... 
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